
Referat af generalforsamling i Frederiksberg Boldklub 

Afholdt på Ingeborggårdens Plejehjem, 3. sal 

Torsdag den 24. februar 2022 

 

Godkendt og underskrevet af: 
 

 Dirigent Henrik Murmann  
og  

Referent Christine Wettendorff 
 

Frederiksberg den 24. februar 2022 
 

 

Formand Henrik Amdi Madsen bød forsamlingen velkommen. Han indledte med mindeord om Kjeld Petersen, Erling Jørgensen 

samt Jan Busk, som vi mistede i 2021 og her i starten af 2022, samt efterfølgende et minuts stilhed til ære for de tre.  

 

Punkt 1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg.  

Henrik Murmann blev valgt som dirigent. Henrik Murmann takkede for valget og tilliden og kunne oplyse at generalforsamlingen 

var lovligt varslet, da alle punkter jf. vedtægterne, var overholdt. Henrik Murmann konstaterede at i alt 43 personer var mødt op, 

herunder 34 stemmeberettigede medlemmer. Dirigenten erklærede derefter generalforsamlingen for åben. 

Formanden forslog Christine Wettendorff som referent; forslaget blev godkendt. 

Stemmeudvalget bestod af Kresten Bang heinfelt og Bent MaKay Christensen.  

 

Punkt 2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år samt uddeling af Træner/Leder Prisen 

Bestyrelsens beretning: 

Henrik Amdi Madsen gennemgik store dele af den skriftlige årsberetning og oplyste i grove træk, de forskellige fokusområder i 2021 

samt hvor godt et sted FB står som fodboldklub anno 2022. Henrik Amdi Madsen så meget frem til indflytningen i Danmarks vel nok 

smukkeste klubhus til sommer. Han kom blandt andet også ind på de større og større krav der stilles til det at drive en fodboldklub 

med så mange medlemmer på professionel vis. Formanden roste også de ansatte medarbejdere for en stor og flot indsats i et 

vanskeligt 2021, samt de mange bolde de formår at jonglere med i hverdagen. Endelig var der en tak til alle frivillige trænere som 

ledere, til alle medlemmerne der har hængt i på trods af Coronasituationen samt til FB’s mange samarbejdspartnere.  

 

Spørgsmål/kommentarer til bestyrelsens mundtlige beretning fra salen: 

Kommentar fra Benny Jacobsen: Det var en både skriftlig og mundtlig beretning der ville noget. FB vælger at lægge stor vægt på alt 

det uden om, som blandt andet betyder at FB står et enormt flot sted og uddelte stor ros til bestyrelsen.          

Kommentar fra Poul Lindor Nielsen: Roste FB for et godt arbejde i klubben samt en flot beretning. Han mente at det tydede på en 

sund og velsmurt klub, når alle i bestyrelsen ønskede genvalg – med undtagelse af Anders Friis-Hansen, der har ønsket at udtræde. 

Poul Lindor Nielsen mente at beretningen beskrev alverdens gode ting og med hjertet på rette sted, samt at FB er markant 

anderledes end andre fodboldklubber, hvor der normalt er meget snak om førsteholdet, herunder målsætninger og økonomiske 

ressourcer. I FB favner man alle og også det sociale med gode tilbud til alle og ikke kun til førsteholdet. I sin egen refleksion havde 

han spurgt sig selv om førsteholdet nu var så vigtigt og var nået frem til at det er børnene der er de vigtigste, at det er dem der er 

fremtiden og fundamentet for en fodboldklub, hvorefter han takkede FB for den flotte indsats.   
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Kommentar fra Anders Folke Henningsen til bestyrelsens årsplan fra 2021, hvor man ønskede at etablere flere damehold: Anders 

Folke Henningsen bød sig til som ressource på dette område.  

 

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

Træner/leder Prisen: 

Administrerende leder Martin Busk fik ordet og fremlagde begrundelsen for Træner/Leder Prisen 2021, der gik til: Christian 

Kjærgaard - for sin indsats som både bestyrelsesmedlem og U5/U6 samt U16/17 træner i 2021. Christian Kjærgaard takkede for 

prisen og var glad og rørt over at hans arbejde blev påskønnet.  

 

Punkt 3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

Kasserer Jørgen Andersen, fremlagde det reviderede regnskab.  

Regnskabet udviste et overskud på DKK. 250.000,00. Overskuddet skyldtes primært forsinkede ansættelser i forhold til 

budgetafsatte midler, manglende muligheder for DBU-kurser med baggrund i Corona-udsættelser samt flere medlemmer end 

påregnet. Jørgen Andersen udtrykte tilfredshed med årsregnskabet på trods af overskuddet, men da budgettet for 2022 tilsvarende 

er sat med samme underskud, kan overskuddet sagtens forsvares.  

Klubbens egenkapital udgør DKK 1.352.467. En stor del af egenkapitalen skal benyttes i forbindelse med det nye klubhus.  

Bemærkninger til regnskabet: 

Der var ingen bemærkninger, spørgsmål eller kommentarer til regnskabet  

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

Punkt 4. Behandling af indkomne forslag samt uddeling af Emil Sørensen Prisen 

Der var ingen indkomne forslag - og derfor går man direkte videre til uddeling af til Emil Sørensen Prisen 

 

Emil Sørensen Prisen: 

Administrerende leder Martin Busk fik igen ordet og fremlagde og motiverede begrundelserne for tildelingen af årets Emil Sørensen 

Pris, der denne gang gik til: Martin Teglman - for sin store indsats igennem 12 år med drengespillerne på årgang 2022.    

 

Punkt 5. Valg af bestyrelse 

Henrik Amdi Madsen blev genvalgt til bestyrelsesformand for 2 år. 

 

Nina Dencker Nielsen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 2 år. 

 

Anders Friis Hansen ønskede ikke genvalg. I stedet foreslog bestyrelsen at Malte Meier Carlsen, der var på valg for 1 år, blev valgt 

for 2 år og at bestyrelsen samtidig benytter det kommende års tid til at finde et nyt ekstra bestyrelsesmedlem Malte Meier Carlsen 

blev herefter valgt for 2 år og forsamlingen accepterede bestyrelsens anmodning.  

 

Christian Kjærgaard blev genvalgt som ekstra bestyrelsesmedlem for 1 år. 
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Punkt 6. Valg af Suppleant(er). 

Morten Høgsdal blev genvalgt som 1. suppleant for 1 år. 

 

Sanne Flex blev genvalgt som 2. suppleant for 1 år.  

 

Punkt 7. Valg af revisorer og en suppleant herfor. 

Der var genvalg til de interne revisorer, Henrik Murmann og Kresten Bang Heinfelt samt suppleant herfor, Ove Nikolaisen 

 

Punkt 8. Evt. 

Ingen spørgsmål eller bemærkninger under eventuelt.  

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 20. 14 

 

Formand Henrik Amdi Madsen takkede for endnu en succesfuld generalforsamling og uddelte en tak til afgående 

bestyrelsesmedlem Anders Friis-Hansen ligesom han takkede dirigent Henrik Murmann for indsatsen.  

Formanden takkede ligeledes referent Christine Wettendorff. 

 

Generalforsamlingen blev som altid, afsluttet med et stort FB Hurra.  

 

 

I alt var der mødt 34 stemmeberettigede medlemmer frem. 
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Dokumentet er underskrevet med Visma Addo digital signeringsservice.
Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Underskrivernes identiteter er registreret og listet herunder.

Med min underskrift bekræfter jeg indholdet i ovenstående dokument.

Serienummer: PID:9208-2002-2-977675391368

Henrik Murmann
Dirigent GF 2022 Frederiksberg Boldklub
Signer's name supplied by Administrationen, Frederiksberg Boldklub
09-03-2022 08:57

Serienummer: PID:9208-2002-2-400677438300

Christine Wettendorff
Referant GF 2022 Frederiksberg Boldklub

09-03-2022 11:02

Serienummer: PID:9208-2002-2-420682760611

Martin Mogens Busk
Administrerende leder - FB

09-03-2022 11:58

Dette dokument er underskrevet digitalt med Visma Addo 
signeringsservice. Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og valideret 
ved anvendelse af den matematiske hashværdi af det originale dokument.

Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et certifikat fra en 
betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i denne 
PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du verificere, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med Adobe CDS certifikat. Når du åbner 
dokumentet i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af 
Visma Addo signeringsservice. Dette er din garanti for, at indholdet af 
dokumentet er uændret.

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser i 
dokumentet med Visma Addos validator på denne website 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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Foruden dette dokument kan ét eller flere dokumenter og bilag være tilknyttet transaktionen.
Alle dokumenter som indgik i transaktionen er listet nedenfor. Hændelsesloggen
beskriver underskrivers hændelser i forbindelse med signering af dokumentet.

Dokumenter i transaktionen

Nærværende dokument
Referat - Generalforsamling 2022 - Frederiksberg Boldklub.pdf

Ovenstående dokumenter og bilag er fremsendt i underskrevet form til alle 
partere på e-mail eller som link til download. Underskriver er selv ansvarlig 
for download og sikker opbevaring af dokumenter og bilag.

Download dokumenter
Har du som underskriver modtaget link til download af dokumenterne vil 
dette være muligt i op til 10 dage efter underskrift. Herefter vil 
dokumenterne blive slettet fra Visma Addo.

Hændelseslog for dokument

Hændelseslog for dokumentet
2022-03-08 11:00 Underskriftsprocessen er startet
2022-03-08 11:00 En besked er sendt til Henrik Murmann
2022-03-09 08:53 Identifikationsskærmen er blevet tilgået via linket der blev sendt til Henrik Murmann og identifikationsmetoden 

NemID privat blev anvendt fra IP adresse 87.50.x.x
2022-03-09 08:54 Dokumentet blev åbnet via linket sendt til Henrik Murmann
2022-03-09 08:54 Identifikationsskærmen er blevet tilgået via linket der blev sendt til Henrik Murmann og identifikationsmetoden 

NemID privat blev anvendt fra IP adresse 87.50.x.x
2022-03-09 08:57 Underskriver har underskrevet dokumentet Referat - Generalforsamling 2022 - Frederiksberg Boldklub.pdf via 

NemID privat (PID: 9208-2002-2-977675391368)
2022-03-09 08:57 Alle dokumenter sendt til Henrik Murmann er blevet underskrevet
2022-03-09 08:57 Underskriftsprocessen er startet
2022-03-09 08:57 En besked er sendt til Christine Wettendorff
2022-03-09 11:00 Identifikationsskærmen er blevet tilgået via linket der blev sendt til Christine Wettendorff og identifikationsmetoden 

NemID privat blev anvendt fra IP adresse 188.64.x.x
2022-03-09 11:01 Dokumentet blev åbnet via linket sendt til Christine Wettendorff
2022-03-09 11:02 Christine Wettendorff har underskrevet dokumentet Referat - Generalforsamling 2022 - Frederiksberg Boldklub.pdf 

via NemID privat (PID: 9208-2002-2-400677438300)
2022-03-09 11:02 Alle dokumenter sendt til Christine Wettendorff er blevet underskrevet
2022-03-09 11:02 Underskriftsprocessen er startet
2022-03-09 11:02 En besked er sendt til Martin Busk
2022-03-09 11:57 Identifikationsskærmen er blevet tilgået via linket der blev sendt til Martin Busk og identifikationsmetoden NemID 

privat blev anvendt fra IP adresse 176.23.x.x
2022-03-09 11:58 Identifikationsskærmen er blevet tilgået via linket der blev sendt til Martin Busk og identifikationsmetoden NemID 

privat blev anvendt fra IP adresse 13.91.x.x
2022-03-09 11:58 Dokumentet blev åbnet via linket sendt til Martin Busk
2022-03-09 11:58 Martin Mogens Busk har underskrevet dokumentet Referat - Generalforsamling 2022 - Frederiksberg Boldklub.pdf 

via NemID privat (PID: 9208-2002-2-420682760611)
2022-03-09 11:58 Alle dokumenter sendt til Martin Busk er blevet underskrevet

Visma Addo
Visma Consulting • Gærtorvet 1-5 • 1799 Copenhagen V • Denmark

addo@visma.com • www.visma.dk/addo
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 LEfkicQjcHLbIWezX1L6rRHNbHSYrcGw9yJIcG1Fgwc=


 
En+i4urmv2DnBvwQ+bf9cVQ3xOxkYIv2CaCXDY5OGjS6/hr4WXwQfek8leJecb4mb/spAFMwUgfC
udErU660THJGW4ddQJk0SBOny/LLgBwhLrZOKLiKwuQ6zdWcDt8B/a4JUC/qoZCsRIIA3LwBrWGc
SS6zgb75oW2293438DthFwaZlZ8jLpZyKmiT0eCi7KaIbTlDLGofezbHJroBBLiJsUMDmnzoNQK3
uWANb3RViOt3eghVq8p25qMq5NV6UC/992xkT6ENxO8RidU+Gd4uc9sSZmA3qklr494jIFNmqpHj
icuiItFrcaZP3DAb3Vigl6+fZX/6ZBD7eeMyLw==

 
 
 =


 
 =


 
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCAtIEdlbmVyYWxmb3JzYW1saW5nIDIwMjIgLSBGcmVkZXJpa3NiZXJnIEJvbGRrbHViLnBkZjogZTA2NDA2M2RhZWVmMzg3Y2M2Y2JiN2QxOGRhNjEwNDNhZTc3NGU3ZDM2OGJkY2Y0MTY5NzNmN2ZlZDIwNWJjYTwvZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj48L2Rpdj48ZGl2PlNpZ25lcmluZyB0b2tlbjogNWJlYzQ5MzctNWRmOC00ZGNmLTg4YzQtNzU3NjMxODI5MDBhPC9kaXY+PC9kaXY+
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken p65Nu58B/OdeGbJ8X93Pncy9OpYio9QPvYc+i1pY0I4=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzk5LjAuNDg0NC41MSBTYWZhcmkvNTM3LjM2IEVkZy85OS4wLjExNTAuMzY=
  challenge 8dedcbf6-c7bc-4ebf-919b-1475dfd3807e
  TimeStamp MjAyMi0wMy0wOSAwNzo1NzowMSswMDAw
  identityAssuranceLevel 2




  
 
 
 
 
 
 DmKJm51KxgmOgv775hQ8WDSsruuPAVQX5kf+hs+m1h8=


 
GYOlau3rccv8GgsIFtN/QE6kDssiBQcCluXtf3RGzpaYeAhPxyMBuPZEKMU2bxq+6oIgZZVgESxu
7BBFhcCZCQ2x/9Y6sdYgEpz6aJPrrgWFYGgu7h6zu+W55onQcDlqw/nHfRsZP/rT2MEnA+YVVwfx
HzTDj6nPdtHoS/S6cQ1NL45n9Y/BzOuqlK5EuJi4TYlLBguYdTf/WtEfP6MpYUNVuvrRWMXSF7PV
j8xrmPB3VJxsX6NEEZOQCiEoCTz2eBcftZbI+wBzf0XV3gfnl0OmTi/5foinjtQCAdtNcNipEFEV
VTGxsptsTkAGJlqkQ5pz5f7eZVUfCOWJb+wFtA==

 
 
  
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCAtIEdlbmVyYWxmb3JzYW1saW5nIDIwMjIgLSBGcmVkZXJpa3NiZXJnIEJvbGRrbHViLnBkZjogZTA2NDA2M2RhZWVmMzg3Y2M2Y2JiN2QxOGRhNjEwNDNhZTc3NGU3ZDM2OGJkY2Y0MTY5NzNmN2ZlZDIwNWJjYTwvZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj48L2Rpdj48ZGl2PlNpZ25lcmluZyB0b2tlbjogNWJlYzQ5MzctNWRmOC00ZGNmLTg4YzQtNzU3NjMxODI5MDBhPC9kaXY+PC9kaXY+
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken m6gP/Wu6KSaWbdt9LQ6m/xkgE1vTrpLCWWsYfdhmOns=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzk5LjAuNDg0NC41MSBTYWZhcmkvNTM3LjM2IEVkZy85OS4wLjExNTAuMzA=
  challenge 16db947a-6e6e-405d-81be-6e44b95deac1
  TimeStamp MjAyMi0wMy0wOSAxMDowMTo0OSswMDAw
  identityAssuranceLevel 1




  
 
 
 
 
 
 8nXBgwao3CQNBR1djkdhVncvM2gv8bn66Y9GBXY05Bo=


 
L45c56129G0hJp5vrvDN9qHyVtHHt1PBoG3UnI8V/wMN5ZzAwrhFkH0m2KgB/nRfJ8SdKtftnyDp
MtTGHNaRxMB1vfA/iEFNiSs7Ab+g0yWzOW+lPvEscvULsFZUCE/PmnKSqL9WzQi8kJb5Wp5tsohm
71MLVEGrRQbwNuEOjmOB0XCVQjqPONcKjs4gjlydN4ohX+03XXqcaZUvJ9qeZSDxq9U8IVR6LQ/e
UlGryngGRTqVZzOSJ5WDquFH/nOedjokhxJs44iB5ocNjiFn8HFNvPD1Pnq1gGJHgZ2IW5LVm+Y0
wu6NiieHUbMPX/p0TcgKZtqQqD6eDcc5Ojjkyg==

 
 
 =


 
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCAtIEdlbmVyYWxmb3JzYW1saW5nIDIwMjIgLSBGcmVkZXJpa3NiZXJnIEJvbGRrbHViLnBkZjogZTA2NDA2M2RhZWVmMzg3Y2M2Y2JiN2QxOGRhNjEwNDNhZTc3NGU3ZDM2OGJkY2Y0MTY5NzNmN2ZlZDIwNWJjYTwvZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj48L2Rpdj48ZGl2PlNpZ25lcmluZyB0b2tlbjogNWJlYzQ5MzctNWRmOC00ZGNmLTg4YzQtNzU3NjMxODI5MDBhPC9kaXY+PC9kaXY+
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken iFTWZuM7O13h5pRrbzv2NKt7rQncRHAXVnPZWYcfAtY=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzk4LjAuNDc1OC4xMDIgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge c3bfcc9a-8852-4133-b3d9-8f3ae483e647
  TimeStamp MjAyMi0wMy0wOSAxMDo1ODo0MCswMDAw
  identityAssuranceLevel 1






Referat af generalforsamling i Frederiksberg Boldklub 


Afholdt på Ingeborggårdens Plejehjem, 3. sal 


Torsdag den 24. februar 2022 


 


Godkendt og underskrevet af: 
 


 Dirigent Henrik Murmann  
og  


Referent Christine Wettendorff 
 


Frederiksberg den 24. februar 2022 
 


 


Formand Henrik Amdi Madsen bød forsamlingen velkommen. Han indledte med mindeord om Kjeld Petersen, Erling Jørgensen 


samt Jan Busk, som vi mistede i 2021 og her i starten af 2022, samt efterfølgende et minuts stilhed til ære for de tre.  


 


Punkt 1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg.  


Henrik Murmann blev valgt som dirigent. Henrik Murmann takkede for valget og tilliden og kunne oplyse at generalforsamlingen 


var lovligt varslet, da alle punkter jf. vedtægterne, var overholdt. Henrik Murmann konstaterede at i alt 43 personer var mødt op, 


herunder 34 stemmeberettigede medlemmer. Dirigenten erklærede derefter generalforsamlingen for åben. 


Formanden forslog Christine Wettendorff som referent; forslaget blev godkendt. 


Stemmeudvalget bestod af Kresten Bang heinfelt og Bent MaKay Christensen.  


 


Punkt 2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år samt uddeling af Træner/Leder Prisen 


Bestyrelsens beretning: 


Henrik Amdi Madsen gennemgik store dele af den skriftlige årsberetning og oplyste i grove træk, de forskellige fokusområder i 2021 


samt hvor godt et sted FB står som fodboldklub anno 2022. Henrik Amdi Madsen så meget frem til indflytningen i Danmarks vel nok 


smukkeste klubhus til sommer. Han kom blandt andet også ind på de større og større krav der stilles til det at drive en fodboldklub 


med så mange medlemmer på professionel vis. Formanden roste også de ansatte medarbejdere for en stor og flot indsats i et 


vanskeligt 2021, samt de mange bolde de formår at jonglere med i hverdagen. Endelig var der en tak til alle frivillige trænere som 


ledere, til alle medlemmerne der har hængt i på trods af Coronasituationen samt til FB’s mange samarbejdspartnere.  


 


Spørgsmål/kommentarer til bestyrelsens mundtlige beretning fra salen: 


Kommentar fra Benny Jacobsen: Det var en både skriftlig og mundtlig beretning der ville noget. FB vælger at lægge stor vægt på alt 


det uden om, som blandt andet betyder at FB står et enormt flot sted og uddelte stor ros til bestyrelsen.          


Kommentar fra Poul Lindor Nielsen: Roste FB for et godt arbejde i klubben samt en flot beretning. Han mente at det tydede på en 


sund og velsmurt klub, når alle i bestyrelsen ønskede genvalg – med undtagelse af Anders Friis-Hansen, der har ønsket at udtræde. 


Poul Lindor Nielsen mente at beretningen beskrev alverdens gode ting og med hjertet på rette sted, samt at FB er markant 


anderledes end andre fodboldklubber, hvor der normalt er meget snak om førsteholdet, herunder målsætninger og økonomiske 


ressourcer. I FB favner man alle og også det sociale med gode tilbud til alle og ikke kun til førsteholdet. I sin egen refleksion havde 


han spurgt sig selv om førsteholdet nu var så vigtigt og var nået frem til at det er børnene der er de vigtigste, at det er dem der er 


fremtiden og fundamentet for en fodboldklub, hvorefter han takkede FB for den flotte indsats.   


 







Kommentar fra Anders Folke Henningsen til bestyrelsens årsplan fra 2021, hvor man ønskede at etablere flere damehold: Anders 


Folke Henningsen bød sig til som ressource på dette område.  


 


Beretningen blev herefter godkendt. 


 


Træner/leder Prisen: 


Administrerende leder Martin Busk fik ordet og fremlagde begrundelsen for Træner/Leder Prisen 2021, der gik til: Christian 


Kjærgaard - for sin indsats som både bestyrelsesmedlem og U5/U6 samt U16/17 træner i 2021. Christian Kjærgaard takkede for 


prisen og var glad og rørt over at hans arbejde blev påskønnet.  


 


Punkt 3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 


Kasserer Jørgen Andersen, fremlagde det reviderede regnskab.  


Regnskabet udviste et overskud på DKK. 250.000,00. Overskuddet skyldtes primært forsinkede ansættelser i forhold til 


budgetafsatte midler, manglende muligheder for DBU-kurser med baggrund i Corona-udsættelser samt flere medlemmer end 


påregnet. Jørgen Andersen udtrykte tilfredshed med årsregnskabet på trods af overskuddet, men da budgettet for 2022 tilsvarende 


er sat med samme underskud, kan overskuddet sagtens forsvares.  


Klubbens egenkapital udgør DKK 1.352.467. En stor del af egenkapitalen skal benyttes i forbindelse med det nye klubhus.  


Bemærkninger til regnskabet: 


Der var ingen bemærkninger, spørgsmål eller kommentarer til regnskabet  


Regnskabet blev herefter godkendt. 


 


Punkt 4. Behandling af indkomne forslag samt uddeling af Emil Sørensen Prisen 


Der var ingen indkomne forslag - og derfor går man direkte videre til uddeling af til Emil Sørensen Prisen 


 


Emil Sørensen Prisen: 


Administrerende leder Martin Busk fik igen ordet og fremlagde og motiverede begrundelserne for tildelingen af årets Emil Sørensen 


Pris, der denne gang gik til: Martin Teglman - for sin store indsats igennem 12 år med drengespillerne på årgang 2022.    


 


Punkt 5. Valg af bestyrelse 


Henrik Amdi Madsen blev genvalgt til bestyrelsesformand for 2 år. 


 


Nina Dencker Nielsen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 2 år. 


 


Anders Friis Hansen ønskede ikke genvalg. I stedet foreslog bestyrelsen at Malte Meier Carlsen, der var på valg for 1 år, blev valgt 


for 2 år og at bestyrelsen samtidig benytter det kommende års tid til at finde et nyt ekstra bestyrelsesmedlem Malte Meier Carlsen 


blev herefter valgt for 2 år og forsamlingen accepterede bestyrelsens anmodning.  


 


Christian Kjærgaard blev genvalgt som ekstra bestyrelsesmedlem for 1 år. 


 







Punkt 6. Valg af Suppleant(er). 


Morten Høgsdal blev genvalgt som 1. suppleant for 1 år. 


 


Sanne Flex blev genvalgt som 2. suppleant for 1 år.  


 


Punkt 7. Valg af revisorer og en suppleant herfor. 


Der var genvalg til de interne revisorer, Henrik Murmann og Kresten Bang Heinfelt samt suppleant herfor, Ove Nikolaisen 


 


Punkt 8. Evt. 


Ingen spørgsmål eller bemærkninger under eventuelt.  


 


Generalforsamlingen sluttede kl. 20. 14 


 


Formand Henrik Amdi Madsen takkede for endnu en succesfuld generalforsamling og uddelte en tak til afgående 


bestyrelsesmedlem Anders Friis-Hansen ligesom han takkede dirigent Henrik Murmann for indsatsen.  


Formanden takkede ligeledes referent Christine Wettendorff. 


 


Generalforsamlingen blev som altid, afsluttet med et stort FB Hurra.  


 


 


I alt var der mødt 34 stemmeberettigede medlemmer frem. 
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